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Piliscsév Község Önkormányzat  
 Képviselő-testületének 2023. május 23-i rendkívüli testületi ülésére 

 
Beszámoló a két ülés között eltelt időszakról 

 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
  
A két ülés között eltelt időszak önkormányzatot érintő fontosabb eseményeiről az alábbiakban 
számolok be: 
 
Április 
 
6-án Délelőtt 10 órakor a Budapesti Kereskedelmi és Ipartestület elnöke Szűcs Lajos jött el 
hozzám és tárgyaltunk a 100 éves évfordulójuk alkalmából tervezett rendezvénysorozatukról. 
 
12-én szerdán 14-órától az Ister - Granum Korlátolt Felelősségű Európai Területi 
Együttműködési Csoportosulás szenátusi online ülésén vettem részt, ahol az Ister - Granum 
védjegyrendszerhez regisztrációt benyújtó termelőkről, szolgáltatókról, kézművesekről 
döntöttünk. Az „Az együtt a közösségfejlesztésért Dorogon és Térségében” projektje 
elnevezésű, térségi identitást erősítő pályázatunkkal kapcsolatos hiánypótlást készítettük el 
Csapucha Katalin igazgató asszonnyal.  
Írásban szavazólapot írtam alá az ÉDV Zrt. vezérigazgatója munkaszerződésének, valamint a 
Pannon-Víz Zrt. igazgatóságának tagságáról szóló tudomásul vételről és hozzájárulásról.   
 
13-án Délelőtt 9:30 perckor Pilisjászfalun az önkormányzat előtt Piliscsév-Pilisjászfalu 
felhordó optikai hálózat építése ügyében A Digi Kft., mint beruházó által meghirdetett 
munkaterület átadás-átvételi eljáráson vettem részt. Tallér Károly kérelmezővel, Lehr Rita 
okleveles építészmérnökkel helyszíni bejárást tartottunk a Pincefaluban. A helyszíni bejáráson 
jelen volt még Balázs Márta jegyző és Urszulyné Karnai Tímea műszaki ügyintéző.  
Az ÉDV Zrt. kérelmére befogadó nyilatkozatot írtam alá a Leányvár-Piliscsév-Kesztölci 
Szennyvíztisztitó telep tisztított szennyvizének befogadásáról. A befogadó nyilatkozatot a 
vízjogi üzemeltetési engedély módosításához, hatályának meghosszabbításához adtam ki.   
 
14-én Délelőtt helyszíni ellenőrzésen voltunk a bölcsőde építésnél. Jelen volt a kivitelező 
műszaki vezetője Simon Tamás úr, Hanzelik Gábor műszaki ellenőr és Urszulyné Karnai 
Tímea műszaki ügyintéző. Az alapozás és vasalási munkákat tekintettük meg.  
 
24-től 28-ig Az egy hétig tartó egészséghét alkalmából megrendezett szűrővizsgálatok 
helyszínein voltam jelen, ahol fogadtam a szűrővizsgálatokat végző szakembereket, 
orvosokat. Délelőtt a Kálmánfi Béla Művelődési Ház és Könyvtárban voltam jegyző 
asszonnyal, ahol a viseletek napja alkalmából megrendezett iskolai projektnapot tekintettem 
meg. A projektnap keretében iskolai szlovák szavalóverseny, az egészségtudatos 
táplálkozásról szóló előadás, egészséges ételek, újra élesztési oktatás, valamint gyógyító 
meseolvasás volt.   
 



 
 

25-én Délelőtt a Piliscsévi Aranykapu Óvoda, Bölcsődében – a Piliscsévi Szlovák 
Önkormányzat által szervezett nemzetiségi hét keretében megtartott – nyílt napon vettem 
részt.  
26-án 10-órakor a Duna-Pilis-Gerecse Vidékfejlesztési Egyesület közgyűlésére hívtak Süttőre 
a Hengermalom Közösségi Házba.  
 
27-én reggel 8 órakor a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás ülésén vettem részt Dr. 
Tittmann János elnök úr meghívásából. Az ülésen a társulás 2022. évi költségvetésének 
zárszámadását, valamint a 2022. évi belső ellenőrzési jelentés tárgyaltuk, valamint sor került a 
szociális alapellátó szolgálat intézményvezetői pályázatának kiírására. Délután 12.30-tól a 
Piliscsévi Szlovák Önkormányzat ülésén vettem részt.  
28-án A VPE Vasúti Pályakapacitás-elosztó Kft. részére írásban eljuttattuk a járási 
menetrendtervezettel kapcsolatos társadalmi egyezetetés keretében kitöltött az online 
kérdőívet.   
 
29-én (szombat) Az önkormányzatunk által szervezett egésznapos Családi napon vettem részt 
községünkben a focipályán. 
Délután az Annavölgy és Sárisáp Kertbarátainak és Borbarátnőinek Egyesülete a 37. Sárisápi 
Nyílt Borverseny és a 10. Sárisápi Nyílt Pálinkaverseny Ünnepélyes eredmény- hirdetésén 
Hudeczné Fuzik Anna Pénzügyi, Településfejlesztési Bizottság elnöke képviselte 
önkormányzatunkat, illetve adta át a legeredményesebb piliscsévi borász részére 
önkormányzatunk elismerését. .  
Ezen a napon az Ister - Granum EGTC által – azaz Interreg V-A Szlovakia-Magyarország 
Együttműködési Program támogatásának keretéből megvalósult pályázataik záró rendezvénye 
alkalmából szervezett rendezvényre vagyok hivatalos.  
 
30-án Délután a Piliscsév – Mogyorósbánya focimérkőzésen vettem részt.  
 
Május 
 
1-én (hétfőn) 9.30-tól az Esztergomi Termelői Piac ünnepélyes megnyitóján Hudeczné Fuzik 
Anna Pénzügyi, Településfejlesztési Bizottság elnökével képviseltem önkormányzatunkat.  
 
2-án dr. Koppándi Dániel jogásszal az Octopus Invest Kft. felszámolási eljárásában 
jelentettük be hitelezői igényünket, mert a cég fizetésképtelenségi eljárása végelszámolásból 
felszámolási eljárásra váltott át 2023. március 28-i dátummal. Az eljárás megindításához 
szükséges eljárási költségeket átutaltuk. Majd Hanzelik Gábor műszaki ellenőrrel helyszíni 
bejárást tartottunk az óvodában, ahol megtekintettük a bölcsőde bővítés építési munkálatait. 
Tallér Károly kérelmező, Lehr Rita okleveles tervezőmérnökkel, és településünk 
tájépítészével, Gyárfás Henriettel egyeztettem egy településkép véleményei eljárásban. 
Délután online értekezleten vettem részt, ahol egy új, online lakossági tájékoztató felületet 
mutattak be nekem.  
 
3-án Jegyzőasszonnyal munkamegbeszélést tartottam, egyeztettük a feladatokat. A 
Komárom-Esztergom Megyei Területfejlesztési Kft. közbeszerzési szakembere, Borsó-
Mórocz Nikolett tájékoztatott az iskola energetikafejlesztési, folyamatban lévő közbeszerzési 
eljárásunkban az ajánlattevőktől érkezett tisztázó kérésekkel kapcsolatos feladatokról.  
 
4-én Délelőtt 10, illetve 11 órától Urszulyné Karnai Tímea műszaki ügyintézővel, valamint 
Cserhalmi Andrea Ágnes IRN földmérési szakemberrel részt vettünk a Piliscsév 4207, 



 
 

valamint a 0101/1 hrsz-ú önkormányzati út töréspontjainak kitűzésén. Délután a Piliscsévi 
2142 hrsz-ú ingatlan tulajdonosával Barócs Dáviddal, jegyző asszonnyal és Urszulyné Karnai 
Tímea műszaki ügyintézővel tekintettük meg az ingatlant és tájékozódott a beépítési 
előírásokról.  
 
5-én Délelőtt Juhászné Somogyi Éva Anikó intézményvezetővel egyeztettünk a 2023. évi I. 
előirányzat módosítás adatszolgáltatásával kapcsolatban. Az adatszolgáltatás határideje 2023. 
május 8. 12 óra. Később Kosztka Gáborné védőnővel összegeztük az egészséghéten szervezett 
szűrővizsgálatok tapasztalatait.   
 
26-án az Ister-Granum Korlátolt Felelősségű Európai Területi Együttműködési Csoportosulás 
szenátusi ülésére és közgyűlésére vagyok hivatalos.  
 
 
Június  
 
1-én a Polgármesterek a Falukért Egyesület következő ülésén veszek részt Bajon. 
 
 
Október 
 
7-ére a Komárom-Esztergom Megyei Ifjúsági Bálra kaptam meghívót Dorog Város 
Polgármesteréről.  
 
 
 
Kérem tájékoztatóm megvitatás utáni elfogadását. 
 
 
 
 
Piliscsév, 2023. május 19. 
 
 
 
 
         Kosztkáné Rokolya Bernadett sk. 
               polgármester 


